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Jaarverslag secretaris Thérèse Leeman-Favié 
 
Algemeen 
Ieder jaar dat ik ga zitten om een jaarverslag te schrijven ben ik weer verbaasd dat het jaar is 
omgevlogen. Ook neem ik me ieder jaar voor om het jaarverslag iedere maand bij te houden zodat ik niet 
een paar weken voor de ALV een heel jaar moet gaan invullen! Helaas is me dat ook dit jaar niet gelukt. 
Ik moet terug in de notulen van de bestuursvergaderingen en de verslagen van de Bila en de CVO’s. De 
laatste 2 zijn de overlegmomenten van het bestuur met Het Rijk. 
De Bila is het maandelijkse overleg met de General manager van Het Rijk van Nunspeet, Liesbeth van 
Wijk en het CVO is één keer in de 6 maanden met de directeur van Het Rijk, Hans Blaauw, erbij. Dit wordt 
door alle partijen als zeer positief ervaren. Goede communicatie is belangrijk.  Zo weten we van elkaar 
wat er gebeurt en wat er staat te gebeuren. Mochten er onverhoopt toch ad hoc zaken zijn die met elkaar 
besproken moeten worden dan is dat altijd mogelijk. De lijnen zijn kort en een deur staat altijd open. 
 
In een jaar zijn er ook altijd momenten van lief en leed. Dat wordt binnen de vereniging al jaren 
bijgehouden door Ria Sol. Zij zorgt voor kaarten met mooie teksten, bloemen of een telefoontje op zijn 
keer. Wij krijgen als bestuur veel reacties met waardering voor wat zij doet.  
Dit jaar hebben wij afscheid moeten nemen van een aantal van onze leden. Van de laatste, Erna Alink, 
was dat nog maar zeer recent, net na de opening van het seizoen. Daar was zij altijd bij aanwezig. Wij 
hebben die dag nog aan haar gedacht. Maar er zijn er helaas meer. 
We hebben in 2023 afscheid moeten nemen van Ronald Kalter en Ad Hoeven. Ad was een oud-
bestuurslid. In juli was er het plotselinge overlijden van Carlie Schipper. Ook in 2023 zijn overleden Jan 
Pieter Huijssoon en Willem Kalsbeek. In 2024 zijn overleden Leo Janssen en Jan van den Brink. 
 
Ook denken wij aan die leden waarvan de partner het afgelopen jaar is overleden. Wij leven mee met het 
verdriet van alle achterblijvers. Het zal voor hun nooit meer hetzelfde zijn.  
Onze zieken wensen wij beterschap en hopen hun gauw weer in de baan te mogen zien.  
 
Na de ALV van vorig jaar zijn 2 nieuwe bestuursleden begonnen aan hun functie binnen het bestuur. 
Gerard van ‘t Slot als penningmeester en Henk Dooijeweerd als voorzitter voor de jeugd. Het kostte hun 
geen enkele moeite om hun draai te vinden en zij waren snel op de hoogte van waar het bestuur zich 
mee bezig houdt in het belang van de vereniging.  
Wij hebben afgelopen jaar 8 keer vergaderd waarin vele onderwerpen aan bod zijn gekomen.  
Zoals lesprogramma voor de jeugd en het behoud van jeugdleden. 
Vernieuwing van de website door een nieuwe webmaster, Thom Holstege en de communicatie naar de 
leden toe. Na vele jaren heeft Jos Schoot Uiterkamp het stokje overgedragen.  
Verder praat het bestuur over bezetting wedstrijden en eventuele veranderingen van wedstrijden. Wat 
horen we van onze leden en hoe kunnen we dat implementeren. Zo komt, op de donderdagavond, de 
Zomeravondwedstrijd weer terug op veler verzoek. 
Het bestuur houdt ook regelmatig het Huishoudelijk Reglement in de gaten, waar wij vorig jaar een 
verandering in hebben aangebracht met toestemming van de ALV. Dit jaar hebben wij gekeken naar de 
statuten die sinds 2009 niet meer zijn aangepast. Daar hoort u later meer van. 
In de vergaderingen van dit jaar zijn we veel bezig geweest om nieuwe bestuursleden te vinden voor 2 
bestuursleden die het bestuur gaan verlaten in april 2024. Het noemen van namen en het benaderen van 
eventuele kandidaten heeft veel tijd in beslag genomen. Laten we zeggen dat het niet eenvoudig is om 
leden bereid te vinden plaats te nemen in het bestuur. Voor volgend jaar staat daar weer een nieuwe 
uitdaging op ons te wachten. Ook dan moeten 2 bestuursleden, na het aflopen van hun termijn, het 
bestuur verlaten. Wij gaan opnieuw een zoektocht starten. 
 
De besturen van de verschillende Rijkbanen hebben besloten om weer op regelmatige basis bij elkaar te 
komen in een besturenoverleg om onze gemeenschappelijke belangen, zoals het communiceren met Het 
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Rijk en onze leden en het goed functioneren van de vereniging. Wij willen dit met elkaar bespreken om 
met en van elkaar te leren hoe een en ander opgepakt kan worden. Uit dit overleg is naar voren gekomen 
dat de andere verenigingen een goede opvang voor nieuwe leden hebben. Dat is voor ons een reden om 
daar eens goed naar te kijken hoe wij dat nu doen en hoe we dat zouden willen gaan doen. Daarom 
hebben wij op de website een oproep gedaan voor ambassadeurs voor een nieuw te vormen 
introductiecommissie nieuwe leden. Tot nu toe heeft zich daar één lid voor gemeld. Wij hebben er zeker 
nog wel wat meer nodig. Wat wij als bestuur al eens eerder hebben gemeld is dat een vereniging alleen 
maar goed kan functioneren bij voldoende vrijwilligers. Gelukkig hebben we die heel veel maar het blijft 
altijd wel zoeken naar nieuwe vrijwilligers. Dus mocht u dit jaarverslag lezen weet dan dat wij nog 
vrijwilligers zoeken voor deze commissie! 
 
De vereniging heeft dit jaar wat meer opzeggingen gehad dan aanmeldingen. We zitten op dit moment op 
ongeveer 860 leden tegenover vorig jaar een kleine 900. De groei van de vereniging is op dit moment 
zeker wel weer bemoedigend te noemen maar het behoud van leden is essentieel. 
Het aantal starttijden versus het aantal leden wordt door het Rijk en de vereniging goed in de gaten 
gehouden. Deze staffel is terug te vinden in de Samenwerkingsovereenkomst met het Rijk. 
 
Het Rijk 
Het Rijk heeft afgelopen jaar het onderhoud van de baan flink aangepakt; De laatste bunkers zijn 
gerenoveerd en oude stobben van bomen zijn weggehaald. Er komt een hernieuwd bosbeheerplan en er 
wordt gekeken naar herbeplanting. De Flora en Fauna commissie denkt mee bij dit proces. Naar 
aanleiding van dit hernieuwde plan zijn er weer bomen omgehaald. Dit blijft altijd nodig om andere 
bomen de ruimte te geven, zieke bomen weg te halen en het zicht op de fairways te behouden alsook 
greens voldoende licht te geven. Er zijn nieuwe holeborden gekomen en nieuwe visuals. Alles ziet er 
piekfijn uit. Zeker een verfraaiing van de baan. 
De regelcommissaris van de NGF heeft de baan opnieuw ingemeten en in augustus kwamen er nieuwe 
scorekaarten en handicaptabellen. De baancommissaris Ronald Gorel is hierbij nauw betrokken geweest. 
Verder zijn er recentelijk op de Lussen Zuid en Oost de trappen vervangen die nog met kunstgras waren 
bekleed. Daarnaast worden er ook een aantal tees gerenoveerd op Zuid en Noord. Daar zijn nu mooie, 
degelijke stenen trappen gekomen. 
Het Rijk van Nunspeet wil in 2025 een rookvrij zijn. Dit zal stapsgewijs gebeuren. 
Begin april 2023 zijn de eerste werkzaamheden gestart voor het instaleren van een TrackMan bij alle 
afslagplaatsen op de drivingrange. Er komen ook 2 schermen in de pro ruimte. Op 28 juni, tijdens de 
dames/heerendag was de officiële opening door Liesbeth van Wijk en Björn Driessen.  Mogelijkheid voor 
uitleg kan tot de dag van vandaag nog steeds. Voor veel leden is dit een extra geavanceerd hulpmiddel 
om je spel te verbeteren en er wordt veelvuldig gebruik van gemaakt. 
In april 2024 worden166 panelen gelegd op het dak van de drivingrange. Hiervoor zijn er recentelijk 
bomen op het voorplein gekapt om meer licht op het dak van de caddieruimte te krijgen. 
 
De NGF 
De NGF houdt 2 x per jaar een Algemene Ledenvergadering. Hiervoor krijgt het bestuur een uitnodiging. 
Naar ieder vergadering gaat er een afvaardiging van het bestuur. Wij vinden het als bestuur van belang 
dat iemand de vereniging vertegenwoordigt en kan meepraten over wat er binnen de golfwereld in 
Nederland gebeurd. De NGF houdt ons op de hoogte van wat zij doen via de mail. 
 
Commissies 
Zoals iedereen weet kan een vereniging niet functioneren zonder zijn vrijwilligers in de verschillende 
commissies. Wij hebben ongeveer 75 commissieleden.  Op de eerste zaterdag in november worden zij 
bedankt door het bestuur met een ‘Krezie’ wedstrijd en een diner. Het bestuur kiest ieder jaar het 
Commissielid van het Jaar die die dag gehuldigd wordt. Tijdens het diner wordt bekend gemaakt wie zich 
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commissielid van het jaar mag noemen. Voor 2023 is dat geworden Tineke Jager, voorzitter van de 
Damesdag.  
 
Jaarverslagen van de commissies 2023 
 
Wedstrijdcommissie voorzitter Marianne Kers 
De samenstelling van de wedstrijdcommissie bestond in 2023 uit: Wim Evers, Annette Horsman, 
Marianne Kers, Monica Menke, Michaël Aarts, Annie van Norel, Marcel Scholten en Vincent Eggink.  
 
Het programma van de wedstrijdcommissie is zo samengesteld dat tijdens de non-qualifying periode 
veel parenwedstrijden als greensome of foursome en andere non-qualifying wedstrijden zoals 
bijvoorbeeld vossenjacht en 3 stokken en een putter worden gespeeld. 
In de qualifying periode worden vrijwel alleen qualifying wedstrijden gespeeld, waaronder natuurlijk 
de maandbekers en de strokeplaykampioenschappen, maar ook bijvoorbeeld de Voorjaarstrofee, 
Gouden Putter en Najaarsbokaal. Veel van deze qualifying wedstrijden en een enkele non-qualifying 
wedstrijd tellen mee voor de Golf(st)er van het Jaar.  
De wedstrijden die meetellen voor de Golf(st)er van het Jaar, de puntentelling en de tussenstanden 
staan vermeld op de verenigingswebsite onder de tab Wedstrijdcommissie. Tijdens de 
Nieuwjaarswedstrijd worden (voor zover aanwezig) de Golfer en Golfster van het Jaar gehuldigd, 
waarbij zij een mooie prijs ontvangen.  
 
In 2023 waren de Nieuwjaarswedstrijd met 68 deelnemers, de Snertwedstrijd met 72 deelnemers en 
de Valentinewedstrijd met 64 deelnemers populaire wedstrijden. De Vlaggenwedstrijd spande met 
96 deelnemers de kroon. 
 
De Weco feliciteert alle winnaars en winnaressen van de wedstrijden dit seizoen en in het bijzonder 
onze 2023 ClubKampioenen: 
 

- Strokeplay: Anouck Hage en Björn Driessen 
- Matchplay: Anouck Hage en Björn Driessen 
- Senioren Strokeplay: Anouck Hage en Alle de Wit 
- Foursome: Monica Menke/Ingrid Zonnevylle en Björn Driessen/Douglas Driessen. 

 
En “last but not least“onze felicitaties voor de winnaars van de titel “Golfster en Golfer van het Jaar 
2023“: Corinne Noordman en Björn Driessen. 
 
Damesdagcommissie voorzitter Gineke Bossema 
De dames op Nunspeet hebben in 2023 weer enthousiast en met veel inzet gegolfd. Elke dinsdag zijn er 
gemiddeld 35 golfsters actief met uitschieters naar 72 op de jaarlijkse Vriendinnendag. Die was dit jaar 
op 22 augustus. Het thema voor deze dag was: Yellow Summer en een beetje jungle. Alle dames hadden 
iets geels aangetrokken en het clubhuis was aangekleed met gele-en jungleversiering. Ook ontving 
iedereen een aapje met een mooie gele strik voor aan de golftas. 
We volgen een vast programma elke maand; dit wordt gewaardeerd. We houden bij de indeling en 
wedstrijdvorm zo veel mogelijk rekening met de verschillende handicaps, zodat we allemaal aan onze 
trekken komen en zo steeds een leuke golfdag hebben.  
De trouwe dames doen elke dinsdag mee en anderen af en toe.  Dit jaar konden we weer een aantal 
nieuwe leden verwelkomen maar, helaas hebben we ook van een aantal afscheid moeten nemen 
vanwege de gezondheid/leeftijd etc., en dat is altijd spijtig.  
Op 19 september heeft de overdracht van de voorzittershamer plaatsgevonden. Na ruim 20 jaar lid te zijn 
geweest van de DACO heeft Tineke Jager het stokje overgegeven aan Gineke Bossema.  
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Tijdens de Play en Stay wedstrijd op 21 november is uitgebreid stilgestaan bij het vertrek van Tineke. 
Twee leden van de DACO hebben een mooie PowerPoint presentatie in elkaar gezet met foto’s van de 
damesdag uit een ver verleden tot heden. Herinneringen kwamen weer tot leven en leidden tot 
enthousiaste gesprekken aan de eettafels.  
Tijdens de kerstborrel hebben we afscheid genomen van nog een trouw DACO-lid, Corinne Noordman. 
Samen met Tineke heeft zij vele jaren de ‘DACO-kar’ getrokken.  
Naast de 18-holers zijn er ook dames die 9-holes spelen. In het najaar zijn de eerste stappen gezet om de 
verbinding te versterken. Voor 2024 is het programma aangepast door 1x per maand de starttijden van de 
9-holers te verplaatsen naar de middag zodat gezamenlijk de prijsuitreiking kan plaatsvinden in 
combinatie met een hapje en/of drankje.  
We hebben in het najaar met elkaar besproken waar we nu met elkaar voor staan. Het is belangrijk dat we 
veilig kunnen golfen – en daar bedoelen we mee dat we goed omgaan met de regels, elkaar de ruimte 
geven en elkaar niet te lijf gaan met woorden, golfclubs en ballen. Dat we elkaar als mens en golfer 
vertrouwen, onderling respect hebben en positief met elkaar spreken en niet óver elkaar. We vinden golf 
allemaal belangrijk maar de een gaat er anders mee om dan de ander! Daarom is het belangrijk om na 
het gespeelde spel in het clubhuis een en ander nog eens te overzien, na en uit te praten. En het dan ook 
zo te laten. Het is geweest! We gaan weer verder.  
Verbinding is belangrijk, we doen het met elkaar. Er is vriendschap en belangstelling voor elkaars wel en 
zeker ook elkaars wee. Dat is goed – een groep gelijkgestemden waarvan je weet – op dinsdag ga ik 
golfen en kan ik mijn verhaal kwijt. Golf blijft natuurlijk een vaardigheidssport en daarom blijven we 
trainen en spelen zodat we elk jaar nog beter gaan worden.  
En tot slot; alle medewerkers en de vrijwilligers van de vereniging verdienen heel veel respect. Zij staan 
altijd klaar om alles in goede banen te leiden. Dit geldt zeker ook voor de leden van de 
Damesdagcommissie. Dank!!! 
 
Heerendagcommissie voorzitter Coen Holstege 
Verslag gemaakt door Wim Cofino 
 
De Heerencommissie heeft in 2023 weer een aansprekend serie wedstrijden (mede) georganiseerd.  
Vier wedstrijden werden afgelast vanwege het weer- een dergelijk aantal hebben we in jaren niet 
meegemaakt!  
 
De wedstrijd van 11 januari 2023 werd gestaakt vanwege het overlijden van Ger van Winkoop. Zijn 
plotselinge overlijden was een grote schok – medespelers hebben nog getracht Ger te reanimeren, maar 
dat mocht niet baten. In de ALV van 2023 heeft de voorzitter tijdens de vergadering, hierbij stilgestaan. 
 
De wedstrijd van 19 juli werd afgelast door het zeer plotseling en nog steeds niet te bevatten overlijden 
van Carlie Schipper, die een zeer gewaardeerd lid was van de Heerencommissie en van de Vereniging. 
Woorden schieten nog steeds te kort… 
 
Het aantal deelnemers aan een wedstrijd lijkt vrij constant door het jaar heen. Het totaal aantal 
deelnemers aan deze 42 wedstrijden bedraagt 2402. 
 
Op 29 maart vond de wedstrijd om de Hakron bokaal plaats. Auke Hermanides presteerde het om een 
hole in ons te slaan op Oost 3, maar dat was niet genoeg om zich tot winnaar te laten uitroepen- die eer 
ging naar Pim Krijnsen die met 44 punten nipt Ben Schoon voorbleef.  
 
Na afloop van de Heerendag op 26 april maakte onze voorzitter Coen Holstege de winnaar van de 
wintercompetitie 2022-2023 bekend: Pim Krijnsen. Pim heeft hard gewerkt aan zijn golfspel, heeft veel 
lessen genomen en is een trouwe deelnemer aan wedstrijden. Dat is duidelijk te zien aan zijn resultaten! 
Op deze bijeenkomst maakte Coen ook bekend dat we door de voorraad ballen voor de Neary en Longest 
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heen waren. Deze zijn jarenlang door sponsor Ebbens architecten beschikbaar gesteld dankzij Henk 
Eilander, maar met de pensionering van Henk is daar een einde aan gekomen. Namens alle deelnemers 
dankt de Heerendagcommissie Henk hartelijk voor zijn jarenlange steun. Gelukkig had Coen ook goed 
nieuws. Door goed lobbywerk heeft hij een nieuwe sponsor gevonden: ons zeer gewaardeerde lid Wim 
van der Poel heeft de ballensponsering op zich genomen! 
 
Op 31 mei togen 41 Heeren naar het Rijk van Nijmegen voor ons jaarlijkse wedstrijd aldaar. Na een 
warme ontvangst met koffie en koek gingen de Heeren met elkaar de strijd aan. Toen de rook was 
opgetrokken bleek Gijs Lamers de winnaar te zijn met 41 stableford punten. 
 
Op 28 juni vond een belangrijk treffen plaats: de Dames-Heerendag. 94 mensen namen aan deze 
wedstrijd deel, zodat de gehele baan werd ingezet.  Na de ontvangst met koffie en wat lekkers werd er 
met een shotgun gestart. Bij de doorloop kreeg iedereen een verfrissende salade op het terras. Onze 
golfpro’s speelden een belangrijke rol. Op de driving range kon men bij David proberen de longest drive 
te slaan. De afstanden en balvlucht werden geregistreerd door TrackMan. Anouck Hage won bij de dames 
en Johan Smit bij de heren. In de baan gaf Carolien Driessen speeltips aan de deelnemers. Bij 
binnenkomst op het plein stond de horeca klaar met een biertap, gekoelde wijnen en andere dranken en 
werden er heerlijke hapjes geserveerd. Daarna stond de officiële introductie van Trackman op de driving 
range op het programma. Liesbeth van Wijk, General manager van Het Rijk van Nunspeet, gaf uitleg over 
de mogelijkheden, zoals het virtueel spelen van een andere baan en competitieve spelletjes met een 
groep. Björn Driessen opende op uitnodiging van Liesbeth de wedstrijd. “TrackMan Openingstoernooi 
Bullseye” en legde de lat hoog met zijn score. Als slotstuk kwam de welbekende Haringparty muzikaal 
opgeluisterd door Troubadour Ed met een breed repertoire. Veel leden maakten dankbaar gebruik van de 
mogelijkheid om te swingen op de dansvloer. Bij de dames wonnen Jacqueline Benckhuijsen en Annette 
Horsman, Marcel Scholten en Jandaan Felderhoff waren de winnaars bij de heren. De Heeren wonnen de 
wedstrijd met miniem verschil en ontvingen allen een bal met opdruk: winnaar Dames/Heerendag.  
 
Nick van Loendersloot wees ons Heeren op het aspect van ‘geelzucht’. Een typische mannenkwaal, 
waarbij we denken dat we langer slaan dan dat we in werkelijkheid doen. Hij geeft een simpele remedie 
voor degenen onder ons die geen 200 meter meer slaan: sla af van blauw of rood. We krijgen dan 
weliswaar een lagere playing handicap, maar winnen de verloren slagen met gemak terug, bijvoorbeeld 
omdat we voorbij de heuvels liggen op zuid-2, -4, en oost-6, de vijver van oost-1 en de zandverstuiving 
op noord-6. En dan hebben we het niet eens over de afslag op zuid-1 of de intimiderende koker van zuid-
9. Het gevolg, zo stelt Nick? Minder frustraties, snellere doorloop, meer spelvreugde en betere resultaten. 
 
De Heeren-Vriendendag vond plaats op 26 juli en had 90 deelnemers. De spelvorm was Fourball 
Betterball met 75% Stableford verrekening. Na afloop was er een drankje te nuttigen op het terras en 
werd er genoten van een heerlijke BBQ. De winnaars, Wim Evers / Eibert Teunissen met 45 stableford 
punten, namen een prachtig barbequepakket in ontvangst en konden een keer gaan winkelen in Nijkerk 
bij slagerij de Gier die deze prijs had gesponsord. 
 
De Rob van Kranen wisseltrofee was oorspronkelijk gepland op 5 juli maar kon niet doorgaan vanwege 
het weer. De wedstrijd werd alsnog gehouden op 30 augustus en trok 53 deelnemers. We speelden allen 
de Nood-Oost lus met start op hole 1 en 10. Eric Tamminga kwam als winnaar tevoorschijn. 
 
De wedstrijd om de Homar trofee vond plaats op 25 oktober. Namens Homar Cranes Worldwide zijn Bram 
ten Hove sr. & jr. sponsor van de Heerendagpolo’s voor de dagwinnaar (beste score van de dag), 
daarnaast stelt Homar een trofee beschikbaar waar jaarlijks om gestreden wordt. Johan Smit bracht een 
score van 41 stableford binnen en werd daarmee de winnaar. 
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Op de Heerendag van 13 december werd Ed van Went als winnaar van de Zomercompetitie gehuldigd. 
Normaal gesproken wordt deze prijs tijdens het Captainsdiner uitgereikt, maar deze wedstrijd werd 
afgelast door slechte weersomstandigheden. 
 
De Hakronnetjes zijn een begrip voor deelnemers aan de Heerendagen. Ieder geslagen birdie wordt 
beloond met een mini flesje whisky, een “Hakronnetje”. Deze flesjes worden gesponsord door de fa. 
Hakron’ van Christian en Henk van ’t Slot. Een iets groter flesje whisky is te verdienen voor een gescoorde 
birdie op de ‘Hakron-hole’ (oost-8). Ook wordt er een Hakron klassement bijgehouden. Het klassement 
loopt van 1 januari tot en met 31 december. De winnaar van het klassement mag de Hakron wisseltrofee 
gedurende een jaar koesteren en leegmaken. De winnaar van de Hakron wisseltrofee 2023 is Jan ten Have 
met 24 birdies, op de voet gevolgd door Jan van de Craats en Henri Steneker, beiden met 22 birdies. 
 
De Heerencommissie heeft in 2023 gepeild hoe deelnemers aan de Heerendagen dachten over een 
matchplaycompetitie. 80% van de respondenten reageerden positief. De Heerencommissie heeft daarom 
besloten in 2024 een bescheiden competitie op te zetten. De matchplay wedstrijd komt in plaats van een 
strokeplay en/of stableford wedstrijd op woensdag. De competitie gaat over zes wedstrijden. De eerste 
wedstrijd zou in januari 2024 plaatsvinden maar kon niet doorgaan omdat de baan dicht was. De reeks 
matchplay wedstrijden begon op 21 februari en loopt tot en met juli.  Omdat niet iedereen elke maand 
zal kunnen spelen tellen de vijf beste uitslagen. Na afloop van de reeks wedstrijden zal er een evaluatie 
plaatsvinden.  
 
De Heerencommissie heeft een aantal wijzigingen ondergaan in 2023. Het ontijdig ontvallen van Carlie is 
reeds gememoreerd. Henk van ’t Slot en John Schouten zijn afgetreden als commissielid. Wij hebben 
grote waardering voor de inzet die zij door de jaren heen getoond hebben en de bijdragen die zij 
geleverd hebben. Wij wensen hen het allerbeste toe en hopen hen nog vaak op onze wedstrijden te zien! 
De Heerencommissie verwelkomt twee nieuwe leden, Frits Diepenbroek en Gerard van ’t Slot.  Wij zien 
ernaar uit om met Frits en Gerard mooie Heerendagwedstrijden te organiseren en wensen hen een 
prachtige tijd als lid van onze commissie toe.  De Heerendagcommissie bestaat nu uit Coen Holstege, Adri 
Meijer, Bert Snoek, Maarten Horsman, Harry Klumper, Auke Hermanides, Gerrit Bronkhorst, Frits 
Diepenbroek, Gerard van ’t Slot en Wim Cofino. Henk Eilander ondersteunt de Commissie middels het 
verwerken van de standen. 
 
Seniorencommissie voorzitter Jaap van Petegem  
Niets bijzonders en toch speciaal… 
Het jaar 2023 is voor de Seniorencommissie en de Senior Social Mix eigenlijk soepeltjes verlopen. Bijna 
alle geplande wedstrijden konden doorgaan, ondanks de regelmatig regenachtige dagen lieten veel van 
onze vaste spelers het niet afweten en speelden trouw hun 18 of 9-holes. In het totaal telden we 116 
leden die éénmaal, vaak of zeer regelmatig mee deden aan onze seniorenactiviteiten. 
Helaas zijn ook in het afgelopen jaar een aantal vaste deelnemers overleden en waren er betrekkelijk 
veel Senioren die langere tijd niet mee konden doen vanwege lichamelijke beperkingen. Wat dat betreft 
is het goed te merken dat we met z’n allen toch steeds ouder worden. Het is overigens 
bewonderingswaardig hoeveel 80+’ers je nog regelmatig in de baan ziet verschijnen. Het zijn maar weinig 
sporten die je zo lang kunt blijven beoefenen en het houdt ons fit en bezig. 
 
Het betekende dat we dit gehele jaar 2023 onze wekelijks 18-holes en 9-holes wedstrijden op de 
donderdag speelden. Inmiddels volgens een ingevoerd stramien: iedere 4 weken een ‘early bird’ en ook 
een lazy Thursday-wedstrijd. Eens per maand een bijzondere spelvorm en na 2 maanden een periode-
afsluiting met de ballenregen. Er worden prijsballen uitgereikt aan de periodekampioenen van zowel de 
18 – als de 9-holes (nr.1,2 en 3) en alle deelnemers worden getrakteerd op bitterballen. De ‘early bird’ 
was voor velen soms toch wel te vroeg en hebben we derhalve met ingang van 2024 afgeschaft. 
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Bij de 18-holes waren er bijna wekelijks 40 tot 45 deelnemers (14 of 15 flights) en bij de 9-holes waren 
gemiddeld tussen de 15 en 20 deelnemers ( 5 tot 7 flights). Bij beide wedstrijden zien we eigenlijk een 
constante groep van deelnemers, waarbij slechts enkelen hun deelname aan beide wedstrijden variëren.  
Helaas moesten we een geplande speeldag op het Rijk van Nijmegen in november cancelen vanwege het 
weer, we hebben die inmiddels verschoven naar april 2024, hopend op betere omstandigheden.  
Op de donderdagen van de Lazy Thursday maakten een behoorlijk aantal deelnemers gebruik van ons 
aanbod om na afloop aan te schuiven bij de Seniorenhap, een door de horeca geserveerde warme 
maaltijd voor een schappelijke prijs. 
 
Ook dit jaar werd door de commissie het cateren rond de wedstrijd ruim toegepast, zodat bijna iedere 
twee weken er getrakteerd kon worden op soep, broodjes rookworst, saucijzenbroodjes of andere 
lekkernijen. Helaas bleek het voor de Horeca minder vaak mogelijk te cateren in de baan, dat heeft toch 
meer charme ( en smaak) dan een hap op het terras. De catering werd door de deelnemers zeer 
gewaardeerd, zeker wanneer het wat kouder was in de baan. Vanwege de stijgende voedselprijzen 
hebben we in de loop van 2023 moeten besluiten om de leden-bijdrage te verhogen van 2 naar 3 euro, 
een kostenstijging van 50%, die door alle leden zonder mopperen werd geaccepteerd. Dankzij een extra 
bijdrage uit de verenigingskas betekende het overigens dat de penningmeester het kalenderjaar met een 
ruim positief saldo kon afsluiten.  
 
Aan het eind van het jaar hebben wij, op basis van een gewogen score over de gespeelde wedstrijden, 
onze jaarkampioen kunnen huldigen.  Omdat we werken met een “puntenscore” kunnen we de uitslagen 
van de 18-holes en de 9-holes in de jaarstand met elkaar combineren.  
De bovenste zes deelnemers ontvingen een fles met bubbeltjesdrank. Op de derde plaats eindigde Erica 
Wagenaar, tweede werd Peter de Raad en op de eerste plaats eindigde Annette Schuur. Zij ontving – uit 
handen van de jaarkampioen 2022de felbegeerde wisselbokaal en haar naam zal ook worden vereeuwigd 
op het winnaarsschild in de hal bij de lounge.  
 
De Seniorencommissie nam in 2023 afscheid van Herma Keijser en Haye Elgersma. Jan van der Ham 
moest afhaken om gezondheidsredenen, maar zit in 2024 weer op de reservebank. We mochten als 
nieuwe commissieleden Jan van Meurs en Erica Wagenaar welkom heten en Marieke Uytenboogaart staat 
in de startblokken om in februari 2024 de commissie te komen versterken. Naast voornoemde 
commissieleden draaiden Patricia van de Riet, Marya Hein, Dieneke Stoker, Leo Postma (penningmeester), 
Medi Holstege (secretaris) en Jaap van Petegem (voorzitter) trouw hun diensten als wedstrijdleider en 
commissielid. De voorzitter zal in april 2024 het voorzitterschap overdragen aan Marya Hein.  
  
Evenementencommissie voorzitter Paula van Petegem 
Het afgelopen jaar zijn er weer leuke en gezellige wedstrijden van de evco geweest. Ook heeft de evco 
dit jaar de wedstrijd van de Kreziecup georganiseerd. 
Opening van het seizoen. Bij de wedstrijd “Het Rijk Bokaal” waren 75 deelnemers. Het werd een leuke en 
zeer geslaagde dag, geweldig verzorgd door Het Rijk van Nunspeet. Vooraf aan het walking dinner heeft 
Hans Blaauw de prijzen uitgereikt. 
Paasscharrel. We hadden een geweldige deelname, namelijk 102 deelnemers. Het was een gezellige dag 
die we hebben afgesloten met een drankje en een borrelplank. 
Midzomernachtwedstrijd. Helaas waren er bij deze wedstrijd maar 22 deelnemers. De reden daarvan 
weten we niet, maar het is het 2e jaar op rij dat er zo weinig deelnemers meedoen. Daarom was er een 2 
tee start in plaats van een shotgun. Er was 2 keer tijdens de wedstrijd een onderbreking om te genieten 
van allerlei gerechten, natuurlijk met een drankje erbij. Het dessert buffet stond klaar, nadat de uitslag 
van de wedstrijd bekend was gemaakt.  
Rydercup. Bij dit 2-daagse evenement waren ook minder deelnemers dan anders, namelijk 56. Captain 
van The Blues was dit jaar Gerrit Bronkhorst en captain van The Reds was Peter van den Broek. Zaterdag 



Jaarverslag 2023 
 

 9 

na afloop was er een borrelplank en zondag nadat de winnende captain het water in was gegaan (Peter 
van den Broek), was er een heerlijke BBQ met een Italiaans thema. 
Battle of the sexes. Ook dit was een geslaagde wedstrijd met 55 deelnemers. De heren hebben met een 
flinke voorsprong gewonnen. Ook hier was na afloop weer een drankje en een heerlijke borrelplank. 
Kreziecup. Dit jaar mocht de evco de Kreziecup organiseren. Er waren 44 deelnemers bij de wedstrijd. 
Iedereen kreeg 5 gekleurde ballen mee en ze moesten bij een par 3 van wit afslaan, bij een par 5 van 
oranje en bij een par 4 van geel, blauw of rood, zoals aangegeven was op de kaart. Helaas was er veel 
regen die dag. De Heerendag commissie mag volgend jaar de Kreziekup organiseren. 
Oliebollenwedstrijd. Voor deze laatste wedstrijd van het jaar waren 96 deelnemers. Een geweldige 
opkomst en een heel gezellige dag. Maar helaas waren er in de laatste week wel nog 9 afmeldingen 
De commissie. Helaas hebben we afscheid moeten nemen van Erna Alink. Zij kon door haar ziekte niet 
meer deelnemen aan de evco.                                                                                       
Wel hebben we 2 nieuwe commissieleden: Dini Koekkoek en Philippe Mortureux, zij beginnen in het 
nieuwe jaar. 
Bij alle wedstrijden hebben we prima overleg en een prettige samenwerking gehad met sales en de 
horeca van het Rijk van Nunspeet. 
 
Jeugdcommissie voorzitter Henk Dooijeweerd 
Inmiddels zijn we iets langer dan een jaar bezig met het nieuwe jeugdplan. 
Dit eerste jaar is een jaar geweest waarin we als jeugdcommissie zelf ook nog een hoop hebben moeten 
leren en hebben we waar nodig was aanpassingen gedaan. 
De evaluatie onder de leden en/of ouders gaf over het algemeen positieve reacties en ze waren vooral 
blij met het feit dat we tegenwoordig met 2 pro's werken. 
Sommigen spraken voorkeuren uit voor een pro, maar dat is over het algemeen toch een persoonlijk iets.  
De baanlessen werden als zeer prettig ervaren en vinden kinderen over het algemeen leuker dan alleen 
op de drivingrange. De onderlinge wedstrijdjes en het spelelement dat in elke les is ingebouwd weer als 
erg leuk ervaren. 
Zoals gezegd waren er ook een aantal dingen die we als JC zelf hebben ervaren en geleerd en dit hebben 
we dan ook tijdens het jaar aangepast of bij de start van het jaar 2024 
Het aantal lessende jeugdleden is gegroeid van 22 naar 31 en als gevolg daarvan hebben we ook een 
extra lesuur ingepland. Met name is er een aanwas geweest in jonge beginnende spelers welke in de 
golfstartgroep zijn ingedeeld. 
We missen nog wel een beetje de binding onderling en het met elkaar afspreken om te gaan spelen, maar 
dat zal ook enigszins met het weer te maken hebben. 
We zijn ook een aantal jeugdleden "kwijtgeraakt" als gevolg van de commitment die wij vragen, maar dat 
was te verwachten en is ook normaal. 
Over het algemeen gaat het dus prima en maken we goede stappen. 
 
Competitiecommissie voorzitter Wybe Jan Nauta 
Terugblik NGF competitie 2023 
Wij hebben als commissie het afgelopen seizoen, aan de hand van de selectiecriteria, de teamindelingen 
gemaakt.  
Wederom werd er met 17 teams (volwassenen) deelgenomen aan de competitie 2023. Helaas konden we 
dit jaar geen dames 1-36 holes team vormen. 
Van deze teams zijn er uiteindelijk 3 teams poulewinnaar geworden en gepromoveerd naar een hogere 
klasse. Helaas zijn er ook 3 teams gedegradeerd en wisten de overige 11 teams zich te handhaven in de 
huidige klasse.  
 
De poulewinnaars waren in 2023 dames 1-27 holes, dames 1 50+ 18-holes en heren 1 50+ 27-holes. 
Zonder een team of prestatie te kort te willen doen, wil ik de geweldige prestatie van de heren senioren 1 
in het bijzonder feliciteren met de promotie naar de hoofdklasse. 
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Voor alle competitiespelers is op 20 mei 2023 een feestelijke afsluiting georganiseerd en zijn de 
kampioenen gehuldigd. 
 
We kijken alles overziend terug op een geslaagde competitie 2023. Als commissie spreken we onze 
waardering uit voor de begeleiding van onze pro’s Carolien en David. Alle fanatieke deelnemers, de 
captains, de medewerkers van het Rijk en de leden van onze commissie, Nathalie Kramer, Bart de Wilde, 
Jan de Groot, Tjalling de Boer en ondergetekende. 
 
De voorbereidingen van de competitie in het nieuwe seizoen 2024 is ondertussen gestart. Ook dit jaar 
nemen we weer met 17 teams deel. Wij zijn verheugd dat er weer een dames 1-36 holes team gevormd 
is. Daarnaast vinden wij het zeer sportief dat ondanks de aanpassing van de competitievorm van 27 naar 
18 holes de heren 3 en 4 zondag toch akte de préséance geven.  
Wij verwachten ook dit jaar weer aantal poule winnaars in het zonnetje te mogen zetten en wensen alle 
spelers een sportieve, succesvolle en leuke competitie toe. Op zaterdag 18 mei sluiten we de NGF 
competitie traditiegetrouw af met de onderlinge finale (tussen senioren H1 27-holes en H2 36-holes) een 
wedstrijd voor de overige teams en een feestelijk BBQ. 
Competitiecommissie 
Er hebben het afgelopen seizoen geen mutaties plaatsgevonden in de samenstellingen van onze 
commissie. 
 
Communicatiecommissie voorzitter Frank Korzaan 
In 2023 is de nieuwe website van onze vereniging online gegaan.  
Dat was de meest urgente taak in 2023 voor de communicatiecommissie. Zowel van binnenuit als door 
voeding van diverse leden, gevraagd naar hun mening, werd het duidelijk dat een verandering wenselijk 
was. 
Na veel voorbeelden en ideeën te hebben bekeken is gekozen voor een eenvoudiger en duidelijker opzet 
voor onze site. Makkelijker te vinden rubrieken, verslagen enz. Niet zo simpel. 
Maar……. het is er van gekomen.  
Oók in 2023, na het begeleiden en impliceren van de nieuwe “frontpage”, kondigde Jos Schoot Uiterkamp 
aan als websitemaster te willen stoppen en iets anders te willen gaan doen. Vele jaren was hij een 
geweldige webmaster van onze verenigingssite als opvolger van Rob van Kranen. Vanzelfsprekend 
daarvoor alle hulde en dankbaarheid! 
Een waardig opvolger werd gezocht en gelukkig ook gevonden in Thom Holstege.  
Kundig op het gebied van IT en ook creatief, met innovatieve ideeën, die uiteraard ook van alle leden 
altijd welkom zijn.  
 
Verslagen van de wedstrijden werden zo snel mogelijk online gezet, waarbij de schrijvers van die 
verslagen zeker een compliment verdienen om niet alleen spoedig na de wedstrijd een verslag te 
schrijven maar er ook altijd een mooi stuk proza van wilden en wisten te maken! 
 
Het is en blijft belangrijk dat zo veel mogelijk leden zich betrokken blijven voelen bij alles wat er binnen 
de vereniging gebeurt. 
Er wordt nu ook gewerkt aan een manier om de leden meer te interesseren voor de website zelf,  
in plaats van direct door de klikken naar Proware voor de starttijden van de wedstrijden. 
 
Wordt dus vervolgd!  
2024 wordt weer een uitdagend jaar! 
 
Handicap en regelcommissie voorzitter Ronald Gorel 
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De Handicap & Regelcommissie (HaCo) bestaat uit: Ronald Gorel (voorzitter), John Vunderink, Hannie 
Künzel en Petra ten Hove. De beide dames zijn verantwoordelijk voor het afnemen van de 
Golfregelexamens.  
 
Wat heel plezierig is, is dat de HaCo altijd een beroep kan doen op Walter Haandrikman. Walter is sinds 
een paar jaar lid van onze club, is NGF-referee en is voorzitter van de CRAS&H (de handicap- en 
regelcommissie van de NGF). 
 
Evenals in 2023 waren er weer 2 regelavonden georganiseerd, dit keer op 21 en 22 maart 2023.  De 
opkomst op de 1e avond was met ca. 40 mensen redelijk goed. De 2e avond waren er maar een stuk of 15 
leden. Daarom wordt er in 2024 maar één regelavond georganiseerd. 
 
Omdat de invoering van de WHS gepaard ging met de invoering van een centrale handicapregistratie 
database bij de NGF, gaat er nog wel eens wat mis als leden overstappen van een andere baan naar 
Nunspeet. De handicapregistratie komt niet altijd goed mee door dubbele GSN-nummers, 
adreswijzigingen, verkeerde geboortedata, etc. Ook in 2023 is dit geregeld voorgekomen. Deze problemen 
worden altijd redelijk snel in uitstekende samenwerking met de NGF opgelost.  
 
Naast de gebruikelijke zaken op Handicap & Regelgebied (golfregelexamens afnemen, vragen 
beantwoorden en overleg met Het Rijk over de baan) was 2023 ook het jaar waarin Golfbaan Het Rijk van 
Nunspeet opnieuw is bezocht door de Ratingcommissie van de NGF. In verband met de aanpassingen van 
de baan in de voorgaande jaren zoals bunkerrenovaties, bomenkap, aanpassingen lengte baan van de 
verschillende kleuren tees, is in het voorjaar van 2023 de Course- & Sloperating opnieuw bepaald voor 
alle lussen. Het resultaat daarvan is dat er weer nieuwe playing handicaptabellen zijn ingevoerd. De 
nieuwe rating heeft er toe geleid dat voor spelen vanaf de rode en gele tee over het algemeen een slag 
moest worden ingeleverd, voor de witte tee gemiddeld een slag is bijgekomen en voor het spelen van de 
blauwe tee er gemiddeld 2 of 3 slagen zijn bijgekomen. Op deze wijze is er een betere keuze voor alle 
spelers in de tee waarvan men wil spelen.  
 
Ook in 2024 gaat de Handicap & Regelcommissie weer door met alle gebruikelijke werkzaamheden. 
Daarnaast komt er een groot internationaal damestoernooi in juli waarbij de voorzitter van de Handicap- 
& Regelcommissie ingezet gaat worden als één van de referees. 
 
Flora en Fauna commissie voorzitter Alle de Wit 
Overzicht activiteiten Flora en Fauna Commissie: 
 

Nestkasten zijn aangevuld en schoongemaakt, er zijn ongeveer 15 nestkasten vervangen. De 
meeste (rond 80%) zijn bezet geweest. Helaas zijn de bosuilenkasten niet bezet geweest, de 
steenuilenkast was bezet door een holenduif. 

- Natuurexcursie 1x gedaan voor onze leden, met een flinke opkomst 
- NGF-vogelteldag: voor het eerst hebben we meegedaan met de NGF-vogelteldag. In heel 

Nederland worden op ongeveer 70 banen op een weekend in mei alle vogels geteld. 
- IJsvogel was in de 2e helft van het jaar continu aanwezig, eerst zelfs 2 exemplaren. 
- Wildcamera’s zijn een groot succes, inmiddels wordt aanschaf van nieuwe/betere camera’s 

ingepland. Wat is er allemaal gezien: vos, ree, haas, konijn, das, groene specht, zwarte specht, 
bosmuis, kat van Evert, Bumper de hond van Erik en Erik zelf. 

- Herplantplan: opslag van nieuwe bomen en struiken is voldoende, verplanten van lokale bomen 
en struiken werkt goed en laten staan buiten het speelveld is voldoende om de baan voller te 
krijgen. 
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- Vlinderstruiken zijn gesnoeid (voor het eerst in 10 jaar), deze zijn daarna heel goed uitgegroeid 
en hebben volop gebloeid. 

- Takkenrillen en houtwallen worden goed bijgehouden, ziet er zeer netjes uit en is goed nieuws 
voor insecten, kleine zoogdieren en vogels. 

- Broedvogelinventarisatie: de broedvogels van de Nunspeetse zijn vorig jaar voor de 4e keer op rij 
geïnventariseerd door de FFC.  

 
Toegenomen van naar  
Houtduif 2 6  
Zwarte Mees 1 5  
Pimpelmees 14 31  
Koolmees 26 44  
Goudhaan 0 8  
Heggenmus 7 14  
Goudvink 0 4  
Putter 5 10  
Afgenomen    
Appelvink 3 2 (was 8 in 2020) 
Witte Kwikstaart 6 3  
Roodborst 35 29  
Zanglijster 7 4  
Kuifmees 11 9 (was 14 in 2020) 
Zwarte Specht 2 0  
Zwartkop 23 19  
Bijzondere soorten    
Vuurgoudhaan    
Groene Specht    
Boomleeuwerik   7 territoria 
Ransuil   1 mislukt broedsel 

 
 
Old Grand Dad Consul Frank Korzaan 
De stichting Old Grand Dad Club blijft een succesvolle en florerende organisatie. 
Vergrijzing en dus meer grootvaders? 
Met 120 deelnemende golfverenigingen in Nederland en meer dan 6000 donateurs van de  
stichting lijkt het daar wel op. 
In 2023 werd door de landelijke stichting € 166.250 geschonken aan 66 verschillende projecten om 
gehandicapte kinderen te betrekken en deel te laten nemen bij en aan sportieve activiteiten. 

 
Bij onze lokale wedstrijd op de Nunspeetse wisten Jan Beens, Harry Klumper en Gijs Lamers zich 
te plaatsen voor de regionale finale op de Veluwse of op de Drienese Golfclub.  
Twee banen, omdat dit beiden 9-holes banen zijn en door de grote deelname anders geen kans  
zouden hebben om een dergelijk groot evenement met meer dan 72 deelnemers te kunnen organiseren. 
Landelijk werden er 130 wedstrijden verspeeld met ruim 7.000 deelnemers. 
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Dit drietal bovengenoemde, excellente grootvaders van de Nunspeetse wisten zich te plaatsen voor de 
landelijke finale, binnen de top 8 spelers van de regiofinale. Een uitstekende prestatie dus van onze 
Nunspeetse grootvaders! 
Sterker nog, Gijs Lamers wist zijn regionale finale zelfs te winnen met maar liefst 42 stableford punten.   
 
Helaas kon alleen laatstgenoemde deelnemen aan die finale op Golfclub Rozenstein bij Wassenaar. 
Het resultaat in die landelijke finale bleek voor Gijs uiteindelijk niet voldoende om in de prijzen te vallen. 
 
Er worden ook duidelijke doelen gesteld binnen de landelijke stichting OGD voor de komende drie jaren: 
- meer publiciteit voor geslaagde projecten en zodoende zichtbaar maken voor anderen, 
- het aandragen van nieuwe projecten omdat de financiële middelen er zijn, 
- het vergroten van landelijke bekendheid binnen en buiten de golfwereld, 
- wervingsacties bij bestaande clubs, vooral bij jonge grootvaders. 
 
Handicart Consul Nita Bos 
In 2023 waren de opbrengsten uit de Handicart wedstrijd en het bedrag bijeengebracht uit donaties, een 
schenking en een bijdrage van het bestuur zodanig, dat het aantal handicarts op basis van die inkomsten 
uitkomt op 12 in 2024. Op dit moment (maart 2024) beschikken 143 leden van onze vereniging over een 
permanente Handicartpas. Daarnaast zijn er 40 donateurs. 
 
In 2023 beschikten we over 11 handicarts. Voor het eerst hebben mij geen klachten bereikt over de 
beschikbaarheid of andere mankementen van de Handicarts. Het Rijk heeft alle Handicarts voorzien van 
een GPS met baaninformatie.  Uit de toespraak van Hans Blaauw bij de opening van het Seizoen 2024 
werd duidelijk dat het Rijk Golfbanen alle Handicarts in 2023 heeft vervangen. 
Jammer was het, dat vanwege de overvloedige regenval en sporadische winterse omstandigheden 
gedurende een langere periode (eind 2023 tot ongeveer maart 2024) geen Handicarts in de baan waren 
toegestaan. 
 
De traditionele wedstrijd om de Handicart Trofee werd gespeeld op 24 juni. De deelname was 
bescheiden. Er waren 26 deelnemers. Naast het inschrijfgeld per deelnemer van €7,50 was het mogelijk 
om voor € 12,50 deel te nemen aan extra ‘spelletjes’ in de baan. Omdat vrijwel alle deelnemers daaraan 
meededen was de totale opbrengst van de wedstrijd was € 525 
De Stichting Handicart organiseerde in september voor de winnaars (Petra van Uffelen en ikzelf) de 
regiowedstrijd eind september op de golfbaan de Compagnie in Veendam. Wij eindigden niet voldoende 
hoog om deel te kunnen nemen aan de landelijke finale.  
 
Een extra woord van dank, namens alle leden, die voor het spelen van een golfronde gebruik maken van 
een Handicart, aan de Dutch Golfing Fellowship of Rotary, die dankzij de inspanning van Medi Holstege  
€ 1000 schonk in 2023.  
 
De totale opbrengsten in 2023 bedroeg € 11.301 (donaties: € 9776 + tournooi € 525 + schenking 
€ 1000). Het bedrag was niet voldoende om over 12 Handicarts te kunnen beschikken, daarom heeft het 
bestuur € 600,00 gedoneerd uit de reserves. 
 
De eerste schenking voor 2024 (€500) mocht ik tijdens de opening van het seizoen in ontvangst nemen 
van Liesbeth van Wijk. De opbrengst van de verzamelde PET-flesjes in 2023. Geweldig. 
Wat zou het fijn zijn, als alle leden ook in 2024 hun lege PET-flesjes in de oranje verzamelbakken blijven 
doen. 
 
 
 


